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Abstract (en)
[origin: WO9112433A1] An injection device for on-line wet cleaning of compressors has a nozzle through which the liquid cleaning agent is sprayed
upstream into the flow channel of the compressor. The nozzle is a molecular atomizer (2) mounted in a ball joint (3) in the wall (4) of the housing of
the compressor so that it can be adjusted in three-dimensions, and can be serviced, adjusted or even interchanged while the machine is operating.

Abstract (fr)
Dans un dispositif d'injection pour le nettoyage en continu par voie humide de compresseurs, l'agent de nettoyage liquide est injecté, au moyen
d'une buse, dans le canal d'écoulement, en amont du compresseur. La buse est un pulvérisateur moléculaire (2) qui est monté réglable sur trois
dimensions, dans un joint à rotule (3), dans la paroi (4) du bâti du compresseur, et dont l'entretien, le réglage, voire même le changement, peuvent
se faire lorsque la machine est en service.
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